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Delen 
De zorgverzekeraars en curatoren van de failliete huisartsenketen Co-Med zijn het eens geworden 

over de voormalige Co-Med-praktijken. Het wordt daardoor makkelijker om een hele praktijk, 

inclusief patiëntendossiers en inboedel, aan een nieuwe huisarts over te dragen. 

De commerciële huisartsenketen Co-Med, die al lange tijd onder vuur lag vanwege onder meer 

slechte bereikbaarheid en financiële problemen, ging begin juli failliet. De curatoren waren sindsdien 

bezig met het afhandelen van het faillissement. Daarbij hoort ook de vraag wat er met de voormalige 

praktijken moest gebeuren. 

 

Zo konden nieuwe huisartsen niet zomaar alle patiëntendossiers van een voormalige Co-Med-

praktijk in handen krijgen. Aan zo'n grote overdracht hangt namelijk een prijskaartje, en het is de 

taak van de curatoren om te zorgen dat de schuldeisers van Co-Med zoveel mogelijk hun geld 

terugkrijgen. Maar aan de andere kant willen de zorgverzekeraars liever geen premiegeld gebruiken 

om dat te betalen. 

 



 

Inmiddels zijn de curatoren en de zorgverzekeraars het toch eens geworden. De curatoren krijgen 1 

miljoen euro voor de overdracht van de praktijken en bijbehorende patiëntendossiers, 

huurcontracten en inventaris. "Dankzij deze oplossing kunnen we volledige praktijken of delen van 

praktijken overdragen aan opvolgers", zegt een woordvoerder van zorgverzekeraar CZ. "Daarmee 

voorkom je vele administratieve lasten." De overeenkomst betekent namelijk ook dat een voormalig 

Co-Med-patiënt zich niet meer zelf hoeft in te schrijven als er een vervangende huisarts is gevonden. 

 

Maar dat is nog niet overal het geval. Eind vorige maand hadden de zorgverzekeraars voor een derde 

van de ruim 45.000 Co-Med-patiënten een nieuwe, vaste huisarts gevonden. De rest kan nog altijd 

terecht bij de online huisarts Arene. 

 

De partijen gaan zich inzetten om de hele overdracht voor het begin van volgend jaar rond te krijgen. 

Het streven is ook om dan voor iedereen een nieuwe huisarts te hebben gevonden, aldus de 

woordvoerder. 


